
Cole: Staram się nauczyć włoskiego
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Ashley Cole zaliczył całkiem dobry występ w wygranym wczoraj nad

ranem, meczem z Realem Madryt. Anglik robi wszystko, aby jak najlepiej

złączyć się z grupą i uczy się włoskiego, o czym mówił m.in. w wywiadzie

dla Fox Sports. 

 

- Pięknie jest zostać częścią nowej drużyny i widzieć młodych graczy tak

rozentuzjazmowanych i gotowych do pracy. To tylko mecz przedsezonowy, jednak

zwycięstwo z tak wielkim zespołem jak Real Madryt, klubowym mistrzem Europy,

jest ważny dla naszej pewności siebie. Staram się nauczyć włoskiego, potrzeba

trochę czasu, jednak aby związać się z kolegami, potrzeba znać ich język. Na boisku

jest łatwo, bo piłka to piłka, ale jeśli chce się zintegrować z nimi poza murawą,

trzeba nauczyć się włoskiego.
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